

二八甲崩塌區 Erh Pa Chia Landslide Area

【內文 Content】

西元 1999 年 9 月 21 日臺灣中部發生規模 7.2 級地震，影響所及林區內森林浴場區也發生嚴重崩塌，崩塌區面積約 28 公頃，故將本區稱為二八甲崩塌區。2001 年納莉颱風使災害影響範圍持續擴大，為國土保安，水土保持局於此區加強整治，在治理的同時，亦著重教育意涵，現場可看到當時崩塌崖部之落差。

On September 21, 1999, a 7.2 magnitude earthquake hit central Taiwan, which caused severe landslides accounting for an area of approximately 28 hectares within the Dongshih Forest Reserve, later called the Er-Ba-Jia Landslide Area. This was further exacerbated when Typhoon Nari hit Taiwan in 2001. So, for the objective of environmental conservation, the Soil and Water Conservation Bureau has stepped up the conservation measures in this area while highlighting the educational theme. In the field site, an obvious elevation drop can be seen nearby the landslide cliff.

【圖片標註 Image Labels】

- 1999 年崩塌前現況：The field situation in 1999 before the landslide
- 崩塌後殘跡：The field situation after the landslide